
 

1 

 

 

Školská komisia 

  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice:  10. 10. 2021 

Číslo:  1243 /2021/OSK-   

Vybavuje: Ing. Mária Kokardová 

tajomník komisie 

maria.kokardova@vucke.sk 

055/7268 264 

 

 

 

Zápisnica 

 

 
V zmysle § 20 zákona NR SR č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov v znení 

neskorších predpisov sa uskutočnilo 23. rokovanie Školskej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja,  
 

 

dňa 06. 10. 2021 (streda) o 9.00 hod. 

                                                                 online rokovanie 
 

      na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1 v Košiciach,   

                                                   v zasadačke č. 310 (2. poschodie) 
 

 

NÁVRH PROGRAMU 

 
1.   Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2.   Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

       Body programu 3.,4.,5.,6  podľa pozvánky 

7. Návrhy, podnety a požiadavky. 

8. Rôzne. 

9.   Záver. 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: PhDr. M. Čižmár -  predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie 

a hostí otvoril 23. rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných  18 

členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Z 23. rokovania 

komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh 

programu rokovania komisie Vám bol zaslaný e-mailom. poprosil by som o pripomienky alebo 

doplnenia ku programu. 

Ospravedlnení – Mgr. Andraško 

 

Diskusia: K bodu nebola diskusia 
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Záver: Keďže neboli pripomienky k návrhu programu predseda komisie PhDr. Marek Čižmár 

dal hlasovať o predloženom návrhu programu. 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe . 

 

Hlasovanie č. 1: 

 

Prítomní: 18 

 

Za:  15                                                             Proti:      0                                Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 3 

 

Návrh bol schválený. 

 

 

Uznesenie č. 29 /2021 

Komisia schvaľuje program 23.rokovania komisie 

 

Záver:  Predseda  školskej komisie skonštatoval, program 23. rokovania  školskej komisie 

bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

 

Vyjadrenie: Predseda školskej komisie prečítal plnenie uznesení a požiadaviek komisie 

 

Diskusia:   k danému bodu nebola diskusia 

 

Záver: 

K tomuto bodu neboli vznesené žiadne podnety, ani pripomienky ani návrhy . 

 

Uznesenie č. 30 /2021 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

a požiadaviek z komisie. 

 

Hlasovanie č.2: 

 

Prítomní: 17 

 

Za:  16                                         Proti:      0                                Zdržal sa: 1 

 

Záver: Predseda školskej komisie skonštatoval, že návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Deutsch-Slowakische Akademien, a.s. - JUDr. Ľ. Palková 

 

Vyjadrenie: JUDr. Palková Informovala, že na zasadnutí Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja  je predkladaný materiál: „Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Deutsch–

Slowakische  Akademien, a. s.“, obsahom ktorého je zmena podmienok nájmu nájomcu Deutsch-

Slowakische Akademien, a. s., ktorý vznikol na základe nájomnej zmluvy č. 3/2015/NZ  
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zo dňa 25. 08. 2015 za podmienok uvedených v návrhu na uznesenie. Súčasne sa predkladá 

návrh na budúcu kúpu stavby súp. č.  4154 – Centrum excelentnosti DSA pre vodárenské 

profesie a stavby bez súp. č. – polygón, ktoré sú umiestnené na pozemkoch vo vlastníctve KSK 

v areáli SSOŠ DSA v Trebišove za účelom budúceho majetkovoprávneho vysporiadania stavby 

nájomcu na pozemku KSK, za podmienok uvedených v návrhu na uznesenie. Podrobnejšie 

odôvodnenie predkladaného materiálu sa nachádza v jeho hlavnom dokumente. 

Vzhľadom na skutočnosť, že nájom majetku KSK pre nájomcu Deutsch–Slowakische  

Akademien, a. s. bol schválený Uznesením Zastupiteľstva KSK č. 257/2015 zo dňa  

24. augusta 2015 a Uznesením č. 553/2017 zo dňa 21. 08. 2017 z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, je potrebné predložiť na schválenie Zastupiteľstvu KSK aj zmenu podmienok nájmu.  

Schválenie zmeny podmienok nájmu pre nájomcu je navrhované z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa v súlade s § 9a) ods. 9 písm. c) zákona č. 446/2001 Z. z. o majetku vyšších územných 

celkov v znení neskorších predpisov, ktorým je udržanie výchovno–vzdelávacieho procesu v 

regióne. 

Návrh uznesenia týkajúci sa nového nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa je potrebné 

schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov Zastupiteľstva KSK, pričom nájom z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa sa zverejňuje na úradnej tabuli a internetovej stránke KSK dňa 08. 10. 2021. 

Schválenie návrhu na budúcu kúpu stavieb vo vlastníctve nájomcu Deutsch-Slowakische  

Akademien, a. s. je predkladaný Zastupiteľstvu KSK v súlade s § 14 ods. 3 písm. e) Zásad 

hospodárenia s majetkom KSK v znení dodatkov z dôvodu, že výška kúpnej ceny 

pravdepodobne prekročí sumu 10 000 eur. 

 

Diskusia:  K danému bodu  nebola diskusia. 

 

Záver:  K tomuto bodu neboli vznesené žiadne podnety, ani pripomienky ani návrhy . 

 

 

Uznesenie č. 31/2021 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť  Zmenu podmienok nájmu 

 pre nájomcu Deutsch-Slowakische Akademien, a.s. 

 

Hlasovanie č. 3: 

 

Prítomní: 17 

 

Za:   17                                      Proti:    0                                  Zdržal sa:  0 

 

Záver:  Predseda školskej komisie skonštatoval, že návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Delegovanie zástupcov zriaďovateľa z radov poslancov do Rady školy pri Strednej odbornej 

škole techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja. –  JUDr. I. Puchallová, PhD. 
 

Vyjadrenie:  PhDr. Marek  Čižmár – predseda ŠK.  

Uviedol, že v rámci schváleného programu nasleduje bod č. 4. Personálne otázky zástupcov 

zriaďovateľa z radov poslancov do rady školy pri SOŠ techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, požiadal aby tento bod uviedla JUDr. Ivana Puchallová. 

 

JUDr. Puchallová, PhD.: Uznesením číslo 576/2021, Zastupiteľstva KSK došlo k zrušeniu 

Spojenej školy, Zimná 96, Dobšiná v súlade s rozhodnutím Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu SR o jej vyradení a na tom istom zastupiteľstve došlo k zriadeniu SOŠ techniky 
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a služieb, SNP 607, Dobšiná. Na základe toho, že vznikla nová škola je potrebné delegovať 

zástupcov zriaďovateľa z radov poslancov do Rady školy pri Strednej odbornej školy techniky a 

služieb  a navrhujeme identické osoby a to p. Karola Horníka a p. Gyorgyho Nagya do 

novozriadenej rady školy. 

 

Diskusia:   K danému bodu  nebola  diskusia  

 

Záver:   Predseda školskej komisie podal návrh na uznesenie 

 

Uznesenie č. 32/2021 

Školská komisia navrhuje Zastupiteľstvu KSK  prerokovať a schváliť delegovanie zástupcov 

zriaďovateľa z radov poslancov, a to pánov Karola Horníka a Gyorgyho Nagya  

do Rady školy pri Strednej odbornej škole techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 

 

Hlasovanie č. 4:  

 

Prítomní: 17 

 

Za:  17                                         Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

 

Záver:  Predseda školskej komisie skonštatoval, že návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 
Spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK v súvislosti s výzvou 

Ministerstva investície regionálneho rozvoja a informatizácie SR na predkladanie 

žiadosti o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie počtu žiakov SOŠ na 

praktickom vyučovaní, kód výzvy IROP-PL2-SC223-2021-68. 

Vyjadrenie: Ing. Kutrucz  

Informoval, že k tomuto bodu, dňa 14/09/2021 vypísalo Ministerstvo investícií a 

regionálneho rozvoja a informatizácie SR ako riadiaci orgán pre integrovaný regionálny 

operačný program číslo IROP-PL2-SC223-2021-68 výzvu na predkladanie projektových 

zámerov na zvýšenie počtu žiakov SOŠ na praktickom vyučovaní. Prioritná OS2 – ľahší prístup 

k efektívnejším a kvalitnejším verejným službám, investičná priorita 2.2 investovanie do 

vzdelávania, školenia a odbornej prípravy, zručnosti a celoživotného vzdelávania 

prostredníctvom vývoja vzdelávacej a výcvikovej infraštruktúry. Východiskom pre zapojenie sa 

SOŠ do výzvy je snaha o zabezpečenie materiálno-technického vybavenia, ktoré by 

korešpondovalo so špičkovými modernými technológiami, strojovým a prístrojovým vybavením 

zodpovedajúcim súčasnej technike, s ktorou pracujú zamestnávatelia a firmy v regióne. 

Modernizácia pracovísk praktickej prípravy je krokom k lepšej príprave na budúce povolanie. 

Indikatívna výška finančných prostriedkov alokovaných na výzvu pre celé územie SR je 19 125 

000 € zo zdrojov EÚ. Celková výška oprávnených výdavkov na 18 predkladaných projektových 

zámerov SŠ je 5 600 000 €. Z toho nenávratný finančný príspevok je vo výške 5 320 000 € 

a výška spolufinancovania samosprávneho  kraja je vo výške 280 000 € vo výške 5%. Uvedený 

zoznam 18 projektových zámerov sú zverejnené v digitálnom zastupiteľstve, konkrétnych 

projektov a oprávnených výdavkov aj s účasťou spolufinancovania 5% zo strany KSK. 

 

Diskusia:  K danému bodu  nebola  diskusia  

 

Záver:  Predseda školskej komisie podal návrh na uznesenie 

 

Uznesenie č. 33/2021 
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Školská komisia navrhuje Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Spolufinancovanie 

stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK v súvislosti s výzvou Ministerstva investície 

regionálneho rozvoja a informatizácie SR na predkladanie 

žiadosti o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie počtu žiakov SOŠ na 

praktickom vyučovaní, kód výzvy IROP-PL2-SC223-2021-68. 

 

 

Hlasovanie č. 5:  

 

Prítomní: 16 

 

Za:  16                                         Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

 

Záver:  Predseda školskej komisie skonštatoval, že návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Informatívna správa o stave prípravy Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

Košického samosprávneho kraja / Integrovanej územnej stratégie Košického kraja 

Regionálna inovačná stratégia Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: Mgr. Barbora Kováčová v krátkosti predstavila materiál Informatívnu správa o 

stave prípravy programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja KSK a integrovanej 

územnej stratégie KSK. Informovala, že v  úvode dokument poskytuje informácie o vytvorení  

rady partnerstva KSK a tematických komisiách ktoré tu vznikli, zároveň materiál ďalej poskytuje 

informáciu o výjazdových rokovaniach tematických komisií, kde informovala o tom, že 

výsledkom výjazdových rokovaní bolo práve zistenie potrieb pre dané územie a teda jednotlivé 

subjekty zasielali svoje projektové zámery. Tematických komisií sa zúčastňovali ich členovia 

zároveň informácie boli rozposielané do všetkých miest a obcí. Ku dňu 13. 8. sa na odbore 

regionálneho rozvoja obdržalo 2772 projektových zámerov, ktoré následne sú členené v 

tabuľkách rozpracované do podrobnosti.  Zároveň vyzdvihla spoluprácu okresu Sobrance a 

Michalovce, kde sme obdržali až 96% projektových zámerov, 96 obcí poslalo svoje projektové 

zámery z 

celkového počtu obcí z okresu Sobrance a z okresu Michalovce je to 87% obcí. Nasledoval okres 

Trebišov 49%, Rožňava 40%, SNV 36%, Gelnica 35% a okres Košice okolie na úrovni 11%.  

Zároveň  informovala, že z okresu Košice okolie ešte pošlú projektové zámery. Ďalej 

informovala, že najväčší záujem bol o dokument, ktorý sa týkal Cieľu č. 2 Ekologickejšia 

Európa. 

  

Diskusia:  K danému bodu nebola diskusia. 

 

Záver:  Predseda školskej komisie podal návrh na uznesenie . 

 

Uznesenie č. 34/2021 

Školská komisia navrhuje Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave prípravy Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

Košického samosprávneho kraja / Integrovanej územnej stratégie Košického kraja. 

 

 

Hlasovanie č. 6: 

 

Prítomní: 16 
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Za:     16                                      Proti:   0                                   Zdržal sa: 0 

 

Záver:  Predseda školskej komisie skonštatoval, že návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Predseda školskej komisie informoval, že na základe schváleného programu nasleduje bod č. 7. 

Návrhy, podnety a požiadavky. 

Nechal priestor komisii, keďže sa nikto neprihlásil  ukončil bod č.7. 

 

K bodu č. 8 

Rôzne.  
Predseda školskej komisie informoval, že do tohto bodu predkladá materiál Odbor školstva. 

Odovzdal slovo  Ing. Kutruczovi: 

Ing. Kutrucz podal informáciu, že Odbor školstva predkladá dva materiály informatívneho cha-

rakteru, a to správy, v rámci iniciatívy CURI (Catching-up Regions), do ktorej sa zapojil KSK v 

minulom roku. Sú to prvé výstupy a dovolil si   členov školskej komisie informovať o tomto pro-

cese a výstupoch po roku fungovania. Túto iniciatívu Odbor školstva KSK rieši s expertmi Sve-

tovej banky, kde vlastne pri každej aktivite podprogramu, ktorého súčasťou je Odbor školstva 

ohľadom VET komponentu (Vocational Education and Training ), čiže odborného vzdelávania a 

prípravy, kde rok pracoval na spolupráci so Svetovou bankou, resp. s  expertmi Svetovej banky. 

V rámci spolupráce sa realizovala Prvá aktivita -  analýza,  prieskum u zamestnávateľov. Sveto-

vá banka realizovala prieskum o potrebách trhu práce u zamestnávateľov. Konkrétne u 50 za-

mestnávateľov. Druhou aktivitou bol  prieskum, ktorý taktiež realizovala Svetová banka na  

stredných odborných školách  - SOŠ v územnej pôsobnosti KSK. Výstupom prvej aj druhej akti-

vity boli workshopy, kde boli prizvaní všetci účastníci prieskumov a diskutovalo sa o všetkých 

problémoch v oblasti školstva týkajúcich sa realizovaných prieskumov. Svetová banka poskytla 

tieto analýzy KSK a z týchto analýz vznikol na základe hodnotiacich kritérií zoznam stredných 

škôl v kraji,  ktoré budú zapojené do tejto iniciatívy, čiže budú sa pripravovať k nim investičné 

balíčky a budú do nich investované finančné prostriedky na modernizáciu vzdelávania.  

 

Diskusia: 

 

PhDr. Čižmár: Otvoril diskusiu k bodu. 

MUDr. Hojstrič: Opýtal sa , ako  obstála škola EDURAM v Krompachoch, lebo jeden 

z dôvodov zmeny vlastníka bude KSK, tak ma ho  zaujíma v akom je stave? 

Ing. Kutrucz: odpovedal, že momentálne v zozname v CURI jednotke neboli zahrnutí resp. nie 

sú v zozname vybraných škôl. Avšak z dostupných informácií  môže povedať, že sa to môže 

zmeniť a môžu byť v dvojke zahrnuté. 

MUDr. Hojstrič:  Reagoval, že jeden z hlavných dôvodov kvôli ktorým došlo k zmene bolo, že 

pôjdu ako prvá škola do projektu a že je nemilo prekvapený a že na túto tému rozprával s Ing. 

Kožárom , MBA. 

Ing. Kutrucz:  Odpovedal , že  tak ako  prebehajú procesy na odbore školstva, ale musí pripo-

menúť, že tieto analýzy a výstupy poskytla Svetová banka, jej experti. Aj keď neboli vybratí v 

prvom kole môžu byť vybratí v druhom kole. 

Ing. Kaplan: Opýtal sa, ohľadom výberu škôl a či bol zohľadnený nejaký regionálny princíp, či 

je tam zastúpenie všetkých regiónov KSK, alebo sa na toto vôbec neprihliadalo? 

Ing. Kutrucz:  odpovedala na otázku, že  práveže bol tam zohľadnený regionálny princíp. Ge-

mer, Spiš, Abov a Zemplín, čiže školy sa vyberali z týchto regiónov,  

PhDr. Čižmár: Podotkol, že k tomuto bodu sa neprijíma uznesenie, je to  len informácia. 

 

Body z plánu úloh školskej komisie na 1. polrok 2021. 
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Rámcová prognóza očakávaného počtu žiakov 1. ročníkov na  školský rok 2022/2023 Ing. Peter 

Kutrucz, vedúci oddelenia pre rozvoj školstva 

 

Vyjadrenie: 

Predseda školskej komisie informoval podal informáciu, že vzhľadom na to, že v rámci jednotli-

vých bodov, či už v rámci vyjadrovania sa k materiálom na zastupiteľstvo KSK alebo k informá-

ciám o aktuálnych výstupoch KROV ky prípadne určovania najvyššieho počtu žiakov prvého 

ročníka a určovanie alebo príprava harmonogramu koncepčných materiálov, tieto body sme sa 

dovolili zhrnúť do jedného výstupu, o ktorom nás poinformuje Ing. Kutrucz a zvlášť sa bude 

venovať informácii o príprave určovania o najvyššieho počtu žiakov prvého ročníka SŠ. 

Ing. Kutrucz: Informoval  o postupnosti prípravy určovania najvyššieho počtu, žiakov prvých 

ročníkov SŠ v územnej pôsobnosti KSK pre školský rok 2022/2023 , opomenul ďalší plán har-

monogramu, možno už  s konkrétnymi dátumami a spôsobe prerokovania určovania počtu žia-

kov. Čiže, máme pred sebou teraz zber dát, ktorý vykonáva odbor školstva ku  dňu 30.09. Boli 

odovzdané tzv. EDU zbery s počtami žiakov, určovanie počtu žiakov budeme riešiť podľa vy-

hlášky 292/2019. Určovanie počtu žiakov, tak ako už to bolo aj po iné roky. Čakáme na výstupy, 

spracované z  MŠVVaŠ SR (Ministerstva školstva) z centra  CVTI (Centrum vedecko-

technických informácií), odkiaľ máme k dispozícii počty tried a počty žiakov v triedach po jed-

notlivých študijných a učebných odboroch vzdelávania. Následným krokom je podľa § 31 záko-

na č. 61/2015 Z. z.  o odbornom vzdelávaní a príprave. Prerokovanie  zo všetkými zriaďovateľmi 

v územnej pôsobnosti KSK tieto počty počty žiakov budú do 15. 11. 2021 zo zákona.  Túto úlo-

hu by sme chceli absolvovať do 10.11.2021. Následne  určovanie počtu žiakov má byť 

prerokované v Krajskej rade odborného vzdelávania. Máme zatiaľ orientačný termín  na 

11.11.2021 na KROV a posledným záverečným krokom pri určovaní najvyššieho počtu žiakov 

bude podpis pána predsedu, čiže k 30.11.2021 a následne v ten deň sa zverejnenia na webovom 

sídle úradu KSK. 

Predseda školskej komisie poďakoval za slovo a otvoril diskusiu. 

  

Diskusia: K danému bodu nebola diskusia 

 

Predseda školskej komisie ukončil diskusiu k danému bodu, pripomenul, že k bodu sa  neschva-

ľuje žiadne uznesenie.  Zároveň vzhľadom na to, že požiadal o pripojenie pán  JUDr. Mgr. Ro-

vinský a požiadal aj o slovo a umožnil mu  zapojiť sa do rokovania odovzdal mu slovo. 

JUDr. Mgr. Rovinský:  informoval komisiu, že rád by upozornil na jednu vec. V októbri keď sa 

schvaľuje program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Košice a obcí okolia a keď aj inde 

sa spracovávajú programy hospodárskeho a sociálneho rozvoja,  sa pýta, že nakoľko v materiá-

loch komisie školstva sú akceptované rozvojové zámery. Sú tam napríklad, budeme schvaľovať 

Sobranecké kúpele, sú v materiáloch, predpokladá sa že sa budú schvaľovať. V tej súvislosti tam 

budú požiadavky na určité profesie, ktoré v súčasnosti nie sú vyučované v tom okolí, preto sa 

pýta, aká je väzba plánu školstva na PHSR, lebo on naznačuje zmeny v budúcnosti v územiach a 

bolo by dobré, keby sme tieto zmeny brali do úvahy pri plánoch vo vzdelávaní. Možno ťažká 

otázka. 

PhDr. Čižmár:  Odpovedal, že nie je to ťažká otázka, pretože táto vec sa rieši každoročne, nie-

len v nadväznosti na PHSR ale predovšetkým na požiadavky trhu a zamestnávateľov. Bližšie vás 

poinformuje Ing. Kutrucz. 

Ing. Kutrucz: Čiže tohto roku bola prijatá Stratégia regionálnej výchovy a vzdelávania KSK 

a bola prijatá na 5 rokov. Pri tvorbe PHSR boli vytvorené tematické skupiny, kde aj školstvo sa 

stalo súčasťou, kde naša stratégia bude zapracovaná do PHSR. Tu je potrebné povedať ešte jednu 

dôležitú informáciu, že každoročne Odbor školstva by mal dať na nasledujúci školský rok, 

aktualizovanú regionálnu stratégiu. Čiže prípadné zmeny, ktoré teraz nie sú uvedené v našej stra-

tégii školskej, prípadne zmeny PHSR, nie je problém do 31. októbra kalendárneho roka ju aktua-

lizovať resp. upresniť. 
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JUDr. Mgr. Rovinský:  Reagoval, že hovorili ste o tom že PHSR má vychádzať z našich požia-

daviek, možno by to malo byť aj naopak. Napríklad Gelnické kúpele, s tou perspektívou že kúpe-

le vytvoria zamestnanosť v tom regióne v Gelnici. Takže my potrebujeme keď chceme mať kva-

lifikovanú pracovnú silu tak my v nadväznosti na to čo sa tam má diať by sme dopredu mali plá-

novať, že budeme potrebovať tam servírky, 10 ekonómov, čiže to je potreba, ktorá nám vznikne 

v budúcnosti. Pokiaľ my plánujeme nejakú investíciu a neplánujeme k tomu kvalifikovanú pra-

covnú silu potom čo budú tam dochádzať? 

PhDr. Čižmár: Jednou z prípravnou skupín je aj skupina z odboru školstva, PHSR je flexibilný 

materiál, ktorý sa stále flexibilne upravuje, stále vychádzame aj z požiadaviek trhu aj na KROV , 

KROV zasadá priebežne, reflektuje na požiadavky trhu a robí sa to s perspektívou tam sa berie 

do úvahy aj plán potreby pre daný región. Určite sa otázka kúpeľov ak sa zrealizujú v tej podobe 

akú má predstavu mesto región a KSK, tak sa nedostane do fázy že tam nebude mať kto praco-

vať. Určite už pred tým na to budú reflektovať aj školy otvorením odborov, ktoré budú reagovať 

na požiadavky trhu práce. 

 

Ing. Kutrucz:  Doplnil pre p. pána poslanca  konkrétne, keď ste hovorili a tých čašníkoch a 

servírkach, v Prakovciach sa vyučuje odbor hostinský, hostinská, EDURAM vyučuje kuchára 

sieť zdravotných škôl v KSK som si istý, že dokáže v odbore zdravotná sestra, masér, keď už 

hovoríme o kúpeľoch, dokážeme dostatočne pokryť požiadavky s predstihom v tom plánovaní 

ako hovoril pán predseda. 

 

JUDr. Mgr. Rovinský:  Otázka, či „do Sobraniec budú dochádzať?“ 

 

PhDr. Čižmár:  Odpovedal, že do Sobraniec nie, Sobrance sú priamo blízkym regiónom Micha-

loviec a tam máme veľkú zdravotnú školu a v širšom okolí máme niekoľko stredných škôl, ktoré 

zabezpečujú aj služby v oblasti gastronómie napríklad, aj keby nepostačoval momentálny trh 

ponuky zo strany škôl, tak určite v nadväznosti na to že Sobrance by sa rozbehli ako kúpeľné 

mesto tak tá požiadavka by bola naplnená. Na základe toho čo sme mali možnosť počuť na zasa-

daní komisie pre cestovný ruch počuli, tak otázka Sobraniec nie je otázkou jedného dvoch rokov 

aj keď dôjde k majetkovej zmene, ale naopak trvá nejaké obdobie kým sa zrealizujú všetky zme-

ny na to, aby kúpele ako také mohli existovať. 

 

K bodu č.9 

Záver: 

Predseda školskej komisie uzavrel  predposledný bod  rokovania.  Na  záver  poďakoval za  

účasť,  informoval, že ďalšie rokovanie školskej komisie prebehne v mesiaci november, a to 

podľa  aktuálnych pandemických opatrení. Členovia komisie budú  informovaní o tom,   či sa 

uskutoční  prezenčnou alebo dištančnou formou.  Zároveň poďakoval  prezentujúcim za aktívny 

prístup  za organizáciu a  prípravu školskej komisie. 

   

 

 

 

 

Ing. Mária Kokardová                                                     PhDr. Marek Čižmár 

    tajomník komisie                                                         predseda komisie 
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